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دبیر ویراستار دبیر تحریریه معاون سردبیر سردبیر صفحه آرا ساعت پایان  ساعت شروع

مقابله آرنولد و ماوس در »فوبار ۲«فیلمبرداری ششمین فیلم گودزیلا در استرالیا آغاز شدبازگشت هاردی به »سرزمین اوباش«
تام هاردی تولید فصل دوم سریال »سرزمین اوباش« را تائید کرد. 
زمان شروع کار فیلمبرداری هنوز مشخص نیست. بازیگر 4۷ ساله 
انگلیسی تبار سینما استقبال بالای تماشاگران را دلیل اصلی تولید 
فصل دوم اعلام کرد. هاردی گفت: قبل از پخش سریال این امیدواری 
در سطح بالایی وجود داشت که با استقبال گسترده مردم روبرو شود. 
خوشبختانه این اتفاق رخ داد و حالا باید رسما بگویم که فصل دوم 
ســریال هم در راه خواهد بود. البته تهیه کنندگان سرزمین اوباش 
در شبکه هنوز واکنشــی به صحبت بازیگر نشان نداده و آن را تائید 
نکرده اند. فعلا خبری از فیلمنامه نیست و می توان پیش بینی کرد که 
نویسنده فیلمنامه فصل اول سریال، کار نگارش فیلمنامه اپیزودهای 
فصل تازه را به عهده بگیرد. به احتمال زیاد فصل دوم هم مثل فصل 
اول، در ده اپیزود تولید خواهد شــد. خالق این سریال رونان بنت و 
گای ریچی فیلمساز غیرمتعارف سینما، یکی از سرمایه گذاران اصلی 

آن است./ صباخبر

دنباله »گودزیلا در برابر کونگ: امپراتوری جدید« به گفته یکی 
از بازیگران وارد مرحله فیلمبرداری شده است. »امپراتوری جدید« 
تابستان سال گذشته 2۰2۴ در سینماهای سراسر جهان اکران شد و 
در حالی که با بودجه ۱۵۰ میلیون دلاری ساخته شده بود بیش از ۵۷۱ 
میلیون دلار فروخت.  »کیتلین دیور« که به زودی با فصل دوم سریال 
»آخرین بازماندگان ما« دیده خواهد شد، در گفت وگو با شبکه »۷ نیوز« 
استرالیا تأیید کرده که فیلمبرداری این پروژه آغاز شده است. عنوان 
دنباله »گودزیلا در برابر کونگ: امپراتوری جدید« هنوز اعلام نشده و 
فیلم جدید به کارگردانی »گرنت اسپیوتور« داستانی که شخصیت های 
»گودزیلا« و »کونگ« در مرکز آن قرار دارند را ادامه می دهد و نگارش 
فیلمنامه این قسمت به »دیو کالاهام« سپرده شده است. »کیتلین 
دیور« در این دنباله به »دلروی لیندو« و »متیو مودین« پیوسته است. 
جزئیاتی از نقش های آنان منتشر نشده، اما »دن استیونز« بار دیگر در 

نقش خود از فیلم قبلی را تکرار می کند./ سی نما

آرنولــد شــوارزنگر در فصــل دوم »فوبــار« قــول اکشــن 
 کاری هــا و ســکانس های هیجــان انگیــز متفاوتــی داده اســت.

آرنولد که با مشکلات بســیار زیاد جلوی دوربین دومین فصل سریال 
پربیننده خود ظاهر شده، آن را جذاب تر از فصل اول ارزیابی می کند.

به گفته قهرمان سابق اکشن: داســتان فصل دوم سریال در فضای 
بســیار متفاوتی رخ می دهد و نوع ماجراجویی هایــش تفاوت زیادی 
با داســتان اولین فصل دارد. در کنار متفاوت بودن داســتان، اکشن 
کاری های سریال هم وارد مرحله تازه ای شده و چیزهایی بیشتر از فصل 
اول به تماشــاگران خود می دهد. آرنولد در فصل تازه دوباره در قالب 
کاراکتر مامور کهنه کار سازمان های جاسوسی لوک برنر ظاهر می شود 
 که همراه دختر جوانش اما )مونیکا باربارو( راهی ماموریتی تازه می شود.

آن کری موس که نقش مقابــل آرنولد را در فوبــر دارد، در قالب یک 
جاسوس سابق آلمان شرقی ظاهر می شود که دشمنی دیرینه با او دارد 

و حالا به دنبال خراب کردن زندگی این رقیب سابق است./ صباخبر

فیلم سینمایی »صیاد« به کارگردانی جواد افشار و تهیه کنندگی محمدرضا شفیعی که در جشنواره 
فیلم فجر 43 رونمایی شد از روز چهارشنبه به مناسبت روز ارتش و شهادت سپهبد علی صیاد شیرازی 
در سینماهای تهران و شهرستان ها اکران سراسری می شود. این فیلم نوشته حسین تراب نژاد که برشی 
از زندگی شهید صیاد شیرازی را به تصویر کشیده منتخب دو سیمرغ بلورین جشنواره فیلم فجر و مورد 
استقبال مخاطبان و منتقدان قرار گرفت. نقش اصلی فیلم »صیاد« را علی سرابی بازی کرده و دیگر 
بازیگران آن هومن برق نورد، مارال بنی آدم، نادر سلیمانی، محمدرضا هدایتی، ایوب آقاخانی، خیام 

وقار کاشانی، حامد شیخی و رز رضوی هستند./ صباخبر

فیلم کوتاه »خو« به نویسندگی و کارگردانی محمدرضا نورمندی  پور، به بخش مسابقه جشنواره 
بین المللی کورتا راه یافت. جشنواره ســینمایی کورتا یکی از مهم ترین رویدادها در آمریکای لاتین 
است که امسال از حدود 4۶00 اثر دریافتی از 1۶0 کشور، 158 اثر در بخش ملی و بین المللی برگزیده 
شده اند و فیلم کوتاه »خو« در میان 32 فیلم نهایی بخش بین الملل انتخاب و با سایر آثار از 25 کشور 
به رقابت خواهد پرداخت. در خلاصه داستان فیلم کوتاه »خو« آمده است: »پدری، بعد از فوت مادر 
خانواده قصد دارد پسرش را به شیوه خود تربیت کند.« این جشنواره از 3 تا 10 اردیبهشت در برزیل 

برگزار خواهد شد./ ایسنا

فیلم کوتاه »خو« در بخش مسابقه جشنواره کورتااکران فیلم سینمایی »صیاد« در سینماها

گفت وگوی صبا با مهدی صبایی بازیگر سینما و تلویزیون

باید تصمیمات جدیدی برای سینما گرفته شود
مهدی صبایی، بازیگر ســینما و تلویزیون با اشاره به 

گفت و گو

مهدیه مالکی 
اینکه در ســال های اخیر شــاهدیم عده خاصی از 
بازیگران در فیلم های سینمایی و شبکه نمایش خانگی 
حضور دارند اظهار امیدواری کرد در سال جدید شاهد حضور بازیگران 

دیگر در این عرصه ها باشیم. 
او که معتقد اســت باید تصمیمات جدیدی در این زمینه گرفته شود 
و از بازیگران توانمند دیگر نیز در این حوزه ها اســتفاده شود، افزود: 
شاهد فیلمنامه های شبیه به هم و بازیگران خاص هستیم. امیدوارم 
این مسئله برطرف شــود چون خیلی از بازیگران خوب و حرفه ای 
هستند که فرصتی به آنها داده نمی شود تا دوباره به اوج خود در این 

حرفه برگردند.
این بازیگر در پاســخ به اینکه برخی معتقدند یکی از دلایل تکراری 
 شدن بازیگران در فیلم های سینمایی و پلتفرم ها نبود بازیگران خوب 
و حرفه ای و مردم پسند اســت گفت: چنین چیزی نیست، هم اکنون 
می توانم بیست بازیگر خوب و حرفه ای نام ببرم که کم کار هستند و از 
طرفی به یک بازیگر برای دیده شدن یک فیلم، پول زیاد می دهند و فکر 
می کنند که موجب جذب مخاطب می شود که پس از پخش نتیجه آن 
چیزی نیست که پیش بینی کرده بودند و من بعد از سی سال بازیگری 

دلیل چنین تصمیم هایی را درک نمی کنم.

صبایی توضیح داد: اکنون شــاهد حضور همزمان 
برخی بازیگران با همان شیوه بازی و حتی همان گریم 

در فیلم های مختلف هستیم البته برای من نیز پیش 
آمده به خاطر دلایل مختلف همچون طولانی شدن زمان 

فیلمبرداری یک فیلم همزمان در دو فیلم کار کرده ام ولی 
این همزمانی باعث شبیه شدن گریم ها و پایین آمدن کیفیت 

بازی می شود چون توجه بازیگر فقط به ایفای یک نقش نیست. 
او افزود: طی این دو سالی که مشغول بازی در فیلم سوجان بودم 

با آن شخصیت و گریم زندگی کردم که در این مدت پیشنهادهای 
خوبی به من شد که حتی دوست داشتم در آن فیلم ها بازی کنم ولی 

به خاطر همزمانی با این سریال، نپذیرفتم ولی با روند کنونی به این 
نتیجه رسیده ام که باید مثل برخی از بازیگران همزمان چند پیشنهاد 
برای بازی را بپذیرم چون به نظر می رسد آنچه در این زمان اهمیت دارد 

قرار گرفتن در این چرخه است. صبایی اظهار داشت: گرچه سال 
۱۴۰۳ برای من سال خوبی بوده ولی بیشتر افراد جامعه 

درگیر چالش های اقتصادی و معیشتی بودند 
و ما نیز جزیی از این جامعه هستیم و این 

چالش ها بر زندگی مــا نیز تاثیرگذار 
بوده است./ صباخبر


